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Hei, 

Ref. klage på fasadespyling som blitt utført grunnet støvende arbeid med Vormedal idrettshall. 
Karmøy kommune har tilbudt fasadespyling som korrigerende tiltak for de støvende arbeidene 
sommer/høst 2022 som ble utført ifbm bygging av ny idrettshall. Det er kommunen sin vurdering at 
fasadespyling vil være tilstrekkelig for å ivareta den merbelastningen av støv dere har fått under 
bygningsarbeidene. Det er også dette som er beskrevet i utsendelse om tilbud om fasadevask. 

Videre er det vurdert at det ikke vil være hensiktsmessig å utføre fasadevask med kjemikalier da 
dette kan medføre flassing av maling og lignende og de eventuelle konsekvensene dette kan 
medføre. 

Det er også klaget på at vinduer har blitt tilsmusset grunnet spylingen, dette skal selvsagt rettes opp 
i. Mannes Vask blir sendt ut til dere for å utbedre dette. 

Vi håper dere har forståelse for dette og at fasadevasken har korrigert den merbelastningen 
byggeprosjektet har medført på deres bolig. 

Med vennlig hilsen 

Enrique Guerrero 

Prosjektleder, Sektor Eiendom 
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